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Na Skalnym Stole 

 
Wprowadzenie  
 
MaǊȊŜŎ нлмн Ǌƻƪǳ ǳǇƱȅƴŊƱ Ƴƛ ǇƻŘ ƪƻƴǘŜƳ ǇǊȊȅƎƻǘƻǿŀƵ Řƻ ƳƻƧŜƎƻ ǿȅǎǘŊǇƛŜƴƛŀ ǿ Mokrzeszowie. 
aƛŀƱŜƳ ǘŀƳ ǇƻǿǘƽǊȊȅŏ ǘƻΣ ƪǘƽǊŜ ȊŀǇǊŜȊŜƴǘƻǿŀƱŜƳ ǿ ƎǊǳŘƴƛǳ ǿ YǊŀƪƻǿƛŜΦ tƻƴƛŜǿŀȍ ƧŜŘƴŀƪ ǿ 
aƻƪǊȊŜǎȊƻǿƛŜ ƳƛŜƭƛ ȊƧŀǿƛŏ ǎƛťΣ ǇǊȊŜŘŜ ǿǎȊȅǎǘƪƛƳ ƭǳŘȊƛŜ ȊǿƛŊȊŀƴƛ Ȋ YŀǊƪƻƴƻǎȊŀƳƛΣ ǇƻǎǘŀƴƻǿƛƱŜƳ 
ǇƻƪŀȊŀŏ ƛƳ ŎƻǏ ƴƻǿŜƎƻΣ ŎƻǏ ȊƴŀƴŜƎƻ ŀ ƧŜŘƴƻŎȊŜǏƴƛŜ ŎƛŜƪŀǿŜƎƻΦ tƻƳȅǏƭŀƱŜƳΣ ȍŜ ŎƘŀǘƪƛ ǘǳǊȅǎǘȅŎȊƴŜ 
ǇǊȊȅǎȅǇŀƴŜ ǏƴƛŜƎƛŜƳ ǎǇŜƱƴƛŊ ƳƻƧŜ ƻŎȊŜƪƛǿŀƴƛŀ ƛ ƧŜŘƴƻŎȊŜǏƴƛŜ ǎǇƻŘƻōŀƧŊ ǎƛť ǿǎȊȅǎǘƪƛƳΦ Dlatego przez 
ƪƛƭƪŀ Řƴƛ ǿťŘǊƻǿŀƱŜƳ Ǉƻ YŀǊƪƻƴƻǎȊŀŎƘ  ƴƛŜ ōŀŎȊŊŎ ƴŀ ǇƻƎƻŘťΦ 5ƭŀǘŜƎƻ ǘŜȍ ǿȊƛŊƱŜƳ ǳŘȊƛŀƱ ǿ ƛƳǇǊŜȊƛŜ 
ǇƻƳȅǏƭŀƴŜƧ Ƨŀƪƻ ǎȊƪƻƭŜƴƛŜ ŎƘƻŘȊŜƴƛŀ ƴŀ ǊŀƪƛŜǘŀŎƘ ǏƴƛŜȍƴȅŎƘΦ aŀƳ ƴŀŘȊƛŜƧťΣ ȍŜ ƳƽƧ ǘǊǳŘ ƻǇƱŀŎƛƱ ǎƛť ƛ 
ȍŜ ȊŀǇǊŜȊŜƴǘƻǿŀƴŜ ƳŀǘŜǊƛŀƱȅ ȊŀŎƛŜƪŀǿƛŊ /ȊȅǘŜƭƴƛƪƽǿ LYΦ ½ŀǇǊŀǎȊŀƳ ȊŀǘŜƳ Řƻ ƭŜƪǘǳǊȅΦ                                                                                                                      
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Wyprawa do chatek 
  

tƻƴƛŜǿŀȍ ǇƻŘŎȊŀǎ ǎǿƻƧŜƎƻ ǿȅǎǘŊǇƛŜƴƛŀ ƴŀ ǇƭŀƴƻǿŀƴȅƳ ǎǇƻǘƪŀƴƛǳ ǿ aƻƪǊȊŜǎȊƻǿƛŜ ŎƘŎƛŀƱŜƳ 
ǇƻƪŀȊŀŏ ŎƘŀǘƪƛ ƪŀǊƪƻƴƻǎƪƛŜ ȊƛƳŊ ǇƻǎǘŀƴƻǿƛƱŜƳ ǿȅǊǳǎȊȅŏ ǿ ƎƽǊȅΣ ƳƛƳƻ ƴƛŜȊōȅǘ ǎǇǊȊȅƧŀƧŊŎȅŎƘ 
ǿŀǊǳƴƪƽǿ Řƻ ǘŀƪƛŎƘ ǿťŘǊƽǿŜƪΦ 5ƭŀǘŜƎƻ ŘƻƪƱŀŘƴƛŜ ȊŀǇƭŀƴƻǿŀƱŜƳ ǎƻōƛŜ ŎŀƱŊ ǘǊŀǎťΦ {ǇǊŀǿŘȊƛƱŜƳ ŎȊȅ 
ŘŀƳ ǊŀŘť ȊƳƛŜǏŎƛŏ ǎƛť ǿ ȊŀƳƛŜǊȊƻƴȅƳ ŎȊŀǎƛŜΦ ²ȅǎȊƱƻΣ ȍŜ ƴƛŜ Ǉƻǿƛƴƴƻ Ƴƛ ǘƻ ǎǇǊŀǿƛŏ ǎǇŜŎƧŀƭƴȅŎƘ 
ǘǊǳŘƴƻǏŎƛΦ ²ȅǊǳǎȊȅƱŜƳ ȊŀǘŜƳ ǿ ǇƛŊǘŜƪ лн ƳŀǊŎŀ нлмн Ǌƻƪǳ ƻ ƎƻŘȊƛƴƛŜ ǎƛƽŘƳŜƧ Ǌŀƴƻ  Řƻ WŀƎƴƛŊǘƪƻǿŀΦ 

 

 

/Ƙŀǘƪŀ ǇƻŘ |ƳƛŜƭŎŜƳ 

hƪŀȊŀƱƻ ǎƛťΣ ȍŜ ƻŘ ƳƻƧŜƎƻ ǇƻǇǊȊŜŘƴƛŜƎƻ ǘǳ Ǉƻōȅǘǳ ǘȅŘȊƛŜƵ ǘŜƳǳ ǳōȅƱƻ ǎǇƻǊƻ ǏƴƛŜƎǳΦ aƻƎƱŜƳ ȊŀǘŜƳ 
ǎǇƻƪƻƧƴƛŜ ǇƽƧǏŏ YƻǊŀƭƻǿŊ |ŎƛŜȍƪŊ ƴƛŜ ǳȍȅǿŀƧŊŎ ǊŀƪƛŜǘ ǏƴƛŜȍƴȅŎƘΦ ²ƪǊƽǘŎŜ ȊǊƻōƛƱƻ Ƴƛ ǎƛť ŎƛŜǇƱƻΣ ȍŜōȅ 
ƴƛŜ ǇƻǿƛŜŘȊƛŜŏΣ Ȋŀ ŎƛŜǇƱƻΦ ½ŘƧŊƱŜƳ ǇƛŜǊǿǎȊŊ ƪǳǊǘƪťΦ aǳǎƛŀƱŜƳ ƧŜŘƴŀƪ ȊŀƱƻȍȅŏ ǊŀƪƛŜǘȅ ƎŘȅȍ ǿȅȍej bez 
ƴƛŎƘ ƴƛŜ ŘŀƱƻ ǎƛť Ƨǳȍ ƛǏŏΦ ½ŀǊŀȊ ŘƻǘŀǊƱŜƳ Řƻ ǿƛŀǘȅ ǿȅǇƻŎȊȅƴƪƻǿŜƧΣ ƎŘȊƛŜ ƳƻƎƱŜƳ ƴƛŜŎƻ ƻŘǎŀǇƴŊŏΦ 

bƛŜǎǘŜǘȅ ƎŘȅ ǎǇƻƧǊȊŀƱŜƳ ǿ ǎǘǊƻƴťΣ ǿ ƪǘƽǊŊ ōťŘť ǎȊŜŘƱ ŘŀƭŜƧ ǿƛŜŘȊƛŀƱŜƳΣ ȍŜ ƴƛŜ ōťŘȊƛŜ ƱŀǘǿƻΦ |ƴƛŜƎǳ 
ŎƻǊŀȊ ǿƛťŎŜƧΣ ŘǊƻƎŀ ǇǊƻǿŀŘȊƛ ŎƻǊŀȊ ōŀǊŘȊƛŜƧ ǇƻŘ ƎƽǊťΦ tƻƧŜŘȅƴŎȊȅ ǏƭŀŘ ƪƻƎƻǏ ƪǘƻ ǎȊŜŘƱ ǘťŘȅ ƪƛƭƪŀ Řƴƛ 
ǘŜƳǳΦ tƻ ŎƘǿƛƭƛ ǇƻƧŀǿƛŀƧŊ ǎƛť ƱŀŘƴŜ ǎƪŀƱƪƛΣ ƧŜŘƴŜ Ȋ ƭŜǿŜƧΣ ŘǊǳƎƛŜ Ȋ ǇǊŀǿŜƧ ǎǘǊƻƴȅ ǏŎƛŜȍƪƛΦ ½ŀŎȊȅƴŀ 
ŘƳǳŎƘŀŏ ǿƛŀǘǊΣ ƪǘƽǊȅ ǇǊȊȅǿƛŜǿŀ ǎƛƴŊ ƳƎƱťΦ wƻōƛ ǎƛť ƴƛŜŎƛŜƪŀǿƛŜΦ !ƭŜ ǿƛŘȊť Ƨǳȍ ǘŀōƭƛŎť Ȋ ƴŀǇƛǎŜƳ 
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ϦwƻȊŘǊƻȍŜ ǇƻŘ |ƳƛŜƭŎŜƳϦΦ {ƪǊťŎŀƳ ǿ ǇǊŀǿƻ ƛ ǊǳǎȊŀƳ ƴŀ ǇƻǎȊǳƪƛǿŀƴƛŜ ƳƛŜƧǎŎŀ, ǿ ƪǘƽǊȅƳ 
ǇƻǿƛƴƛŜƴŜƳ ȊŜƧǏŏ ǿ ǎǘǊƻƴť ŎƘŀǘƪƛ ǇƻŘ |ƳƛŜƭŎŜƳΦ DŘȅ ƳŀƳ ƻŘŎȊǳŎƛŜΣ ȍŜ ǘƻ Ƨǳȍ tu, ǿƛŘȊť ƴƛƪƱȅ ǏƭŀŘ 
ƴŀǊǘȅ ǿȅƱŀƴƛŀƧŊŎȅ ǎƛť Ȋ ǇƻŘ ƴŀǿƛŀƴŜƎƻ ǏƴƛŜƎǳΦ ¦ǘǿƛŜǊŘȊŀ ƳƴƛŜ ǘƻ ǿ ǇǊȊŜƪƻƴŀƴƛǳΣ ȍŜ ŘƻōǊȊŜ 
wyōǊŀƱŜƳΦ L ǎƱǳǎȊƴƛŜΦ tƻ ŎƘǿƛƭƛ ǿƛŘȊť Ƨǳȍ ŎƘŀǘƪťΣ ƧŜǎȊŎȊŜ Ȋŀ ƎŀƱťȊƛŀƳƛ ŘǊȊŜǿΣ ŀƭŜ Ǉƻ ŎƘǿƛƭƛ ǿ ŎŀƱŜƧ 
ƻƪŀȊŀƱƻǏŎƛΦ hōŎƘƻŘȊť ƧŊ ŘƻƻƪƻƱŀΦ bƛŜǎǘŜǘȅ ƴƛŜ Ƴŀ ƴƛƪƻƎƻΦ wƻōƛť ȊŘƧťŎƛŀ ƛ ǿȅǊǳǎȊŀƳ Ȋ ǇƻǿǊƻǘŜƳ ǿ 
ǎǘǊƻƴť ƪƻƭŜƧƴŜƧ ŎƘŀǘƪƛ ȊǿŀƴŜƧ ²ƛŜƭƪŀƴƻŎƴŊΦ aƎƱŀ ƧŜǎǘ ŎƻǊŀȊ ōŀǊŘȊƛŜƧ ƎťǎǘŀΦ WŜŘƴŀƪ ǳŘŀƧŜ Ƴƛ ǎƛť 
ōŜȊōƱťŘƴƛŜ ǿȅƧǏŏ ǿǇǊƻǎǘ ƴŀ ŎƘŀǘƪťΦ ¢ǳǘŀƧ ǘŜȍ nie ma nikogoΣ ŀƭŜ ǎǘƻƧŊŎŜ ƪƻƱƻ ŎƘŀǘƪƛ ƪƛƧƪƛ ƛ otwarta 
ǎȊǘŀōŀ ƴŀ ŘǊȊǿƛŀŎƘ ǏǿƛŀŘŎȊŊ ƻ ǘȅƳΣ ȍŜ ƪǘƻǏ ǘǳ ōȅƱΦ CŀƪǘȅŎȊƴƛŜΣ ƎŘȅ ȊŀƧǊȊŀƱŜƳ ǇǊȊŜȊ ƻƪƴƻ ȊƻōŀŎȊȅƱŜƳ 
na stole termos, kubki, rƻȊƱƻȍƻƴŜ ƧŜŘȊŜƴƛŜΦ ²ȅƎƭŊŘŀ ƴŀ ǘƻΣ ȍŜ ƎƻǎǇƻŘŀǊȊŜ ǇƻǎȊƭƛ ƴŀ ǿȅŎƛŜŎȊƪťΦ 

 

 
Chatka Wielkanocna 

¢ǊǳŘƴƻΣ ǎƛŀŘŀƳ ǇǊȊȅ ǎǘƻƭŜ ƻōƻƪ ŎƘŀǘƪƛ ƛ ƧŜƳ ǏƴƛŀŘŀƴƛŜΦ ²ƛŘƻŎȊƴƻǏŏ ƧŜǎǘ ŎƻǊŀȊ ƎƻǊǎȊŀΣ ǊǳǎȊŀƳ ȊŀǘŜƳ ǿ 
ŘǊƻƎť ǇƻǿǊƻǘƴŊΦ WŜŘƴŀƪ ƎŘȅ ŘƻŎƛŜǊŀƳ Řƻ wƻȊŘǊƻȍŀ ǇƻŘ |ƳƛŜƭŎŜƳ ǇƻƎƻŘŀ Ǌƻōƛ ǎƛť ǿȅǏƳƛŜƴƛǘŀΦ WŜǎǘ 
dopiero dwunasta ǘǊȊȅŘȊƛŜǏŎƛΣ ŀ ǿƛťŎ ƳŀƳ ǎǇƻǊƻ ŎȊŀǎǳΦ WŜǎǘŜƳ ǇŜǿƴȅ, ƛȍ ŘŀƳ ǊŀŘť ǇǊȊŜƧǏŏ ȊƛŜƭƻƴȅƳ 
ǎȊƭŀƪƛŜƳ Řƻ ŎƘŀǘƪƛ bƻǿƻǊƻŎȊƴŜƧ ƛ ȊŜƧǏŏ Řƻ ŎƘŀǘƪƛ !Y¢ ƭǳō ƴŀ hŘǊƻŘȊŜƴƛŜΦ wǳǎȊŀƳ ǏƳƛŀƱƻ ǇǊȊŜŘ ǎƛŜōƛŜΦ 
¢ƻ ƴƛŎΣ ȍŜ ƴƛŜ Ƴŀ ȍŀŘƴŜƎƻ ǏƭŀŘǳΦ WŜǎǘŜƳ ǇƛŜǊǿǎȊŊ ƻǎƻōŊ ƛŘŊŎŊ ǘŊ ǘǊŀǎŊΦ ²ƪǊƽǘŎŜ ƧŜŘƴŀƪ ƧŜǎǘ ŎƻǊŀȊ 
ƎƻǊȊŜƧΦ ½ŀǊŀȊ ƻƪŀȊǳƧŜ ǎƛťΣ ȍŜ ǎȊƭŀƪ ƴƛŜ ƧŜǎǘ ƻȊƴŀƪƻǿŀƴȅ ǘȅŎȊƪŀƳƛ ŀ Ȋƴŀƪƛ ƳŀƭƻǿŀƴŜ ƴŀ ŘǊȊŜǿŀŎƘ 
ǿƛŘƻŎȊƴŜ ǎŊ ǊŀȊ ƴŀ ƪƛƭƪŀǎŜǘ ƳŜǘǊƽǿΦ ! ǇƻƴƛŜǿŀȍ 5ǊƻƎŀ ƴŀŘ wŜƎƭŀƳƛ ǿƛƧŜ ǎƛť ƳƛťŘȊȅ ŘǊȊŜǿŀƳƛΣ 
ȊŀƭťƎŀƧŊŎŀ ǇƻƴŀŘ ŘǿǳƳŜǘǊƻǿŀ ǿŀǊǎǘǿŀ ǏƴƛŜƎǳ ǎƪǳǘŜŎȊƴƛŜ ȊƳƛŜƴƛƱŀ ǿȅƎƭŊŘ ǘŜǊŜƴǳ Ŏƻ ƧŜǎǘ ǇƻǿƻŘŜƳ 
moich ƳȅƭƴȅŎƘ ŘŜŎȅȊƧƛΦ 5ƭŀǘŜƎƻ ƪƛƭƪŀ ǊŀȊȅ ǇǊȊȅǎǘŀƧť ƛ ȊŀǎǘŀƴŀǿƛŀƳ ǎƛť Ƨŀƪ ƛǏŏ ŘŀƭŜƧΦ tƻƳŀƎŀ Ƴƛ ǿ ǘȅƳ 
ƳƻƧŜ ŘƻǏǿƛŀŘŎȊŜƴƛŜ ƻǊŀȊ ȊƴŀƧƻƳƻǏŏ ǘŜǊŜƴǳΦ /Ȋťǎǘƻ ƧŀƪƛŜǏ ȊŀƱŀƳŀƴƛŜΣ ǎƪŀƱƪŀ ŎȊȅ ƻŘŎȊǳŎƛŜ ǳƳƻȍƭƛǿƛŀ 
ǇƻǿǊƽǘ ƴŀ ǎȊƭŀƪΦ DŘȅōȅ ƧŜŘƴŀƪ ƴŀ ƳƻƛƳ ƳƛŜƧǎŎǳ ȊƴŀƭŀȊƱ ǎƛť ǇƻŎȊŊǘƪǳƧŊŎȅ ǘǳǊȅǎǘŀ ƴŀ ǇŜǿƴƻ ƴƛŜ ŘŀƱōȅ 
ǊŀŘȅΦ ½ǿƱŀǎȊŎȊŀΣ ȍŜ ƪƛƭƪŀ ǊŀȊȅ ǿǇŀŘƱŜƳ ǿ ŘȊƛǳǊȅ ǳƪǊȅǘŜ ǇƻŘ ǏƴƛŜƎƛŜƳΦ ½ŀ ƪŀȍŘȅƳ ǊŀȊŜƳ ǿȅƎƭŊŘŀƱƻ ǘƻ 
niezbyt ciekawie. Z reguƱȅ ƧŜŘƴŀ ƴƻƎŀ ȊŀǇŀŘŀƱŀ ǎƛť ƛ ƎǊȊťȊƱŀ ǇƻŘ ƪƻǊȊŜƴƛŜƳ ŘǊȊŜǿŀ ƭǳō ǇƻŘ ƧŀƪƛƳǏ 
ƎƱŀȊŜƳΦ 5ǊǳƎŀ ǇƻȊƻǎǘŀǿŀƱŀ ǿȅƪǊťŎƻƴŀ Řƻ ǘȅƱǳΣ ŀ Ƨŀ ƭŊŘƻǿŀƱŜƳ Ǉƻ Ǉŀǎ ǿ ŘȊƛǳǊȊŜΦ tǊȊȅǇƛťǘŜ ǊŀƪƛŜǘȅ 
ǏƴƛŜȍƴŜ ƴƛŜ ǳƱŀǘǿƛŀƱȅ ǿȅŘƻǎǘŀƴƛŀ ǎƛť Ȋ ǘŀƪƛŜƧ ǇǳƱŀǇƪƛΦ 5ƭŀǘŜƎƻ ǘŜȍ ȊŀƴƛƳ ǳǿƻƭƴƛƱŜƳ ǎƛť z takiego 
miejsca ƳƛƧŀƱƻ ƴƛŜǊŀȊ ŘǿŀŘȊƛŜǏŎƛŀ ƳƛƴǳǘΦ bƻ ƛ ƴƛŎ ŘȊƛǿƴŜƎƻΣ ȍŜ ƎŘȅ ȊŀŘȊǿƻƴƛƱŀ Řƻ ƳƴƛŜ ȍƻƴŀ Ȋ 
ǇȅǘŀƴƛŜƳ ŎȊȅ Ƨǳȍ ǎŎƘƻŘȊť ƴŀ ŘƽƱ ōȅƱŜƳ ȊŀǎƪƻŎȊƻƴȅΣ ȍŜ Ƨǳȍ ƧŜǎǘ ƎƻŘȊƛƴŀ ǎȊŜǎƴŀǎǘŀΦ aǳǎƛŀƱŜƳ ȊŀǘŜƳ 
ǇƻŘƧŊŏ ǎȊȅōƪŊ ŘŜŎȅȊƧťΦ tƻǎǘŀƴƻǿƛƱŜƳΣ ȍŜ ƎŘȅ ǘȅlko wypatrzť ȊŜƧǏŎƛŜ Řƻ ŎƘŀǘƪƛ boworocznej, zaraz 
ǎƪǊťŎť ǿ ƧŜƧ ƪƛŜǊǳƴƪǳΦ ¢ŀƪ ǘŜȍ ȊǊƻōƛƱŜƳΦ bƛŜǎǘŜǘȅ ƛŘŊŎ Řƻ ƴƛŜƧ ŎƛŊƎƭŜ ȊŀǇŀŘŀƱŜƳ ǎƛť ǿ ǊƻȊƳƛťƪƱȅ ǏƴƛŜƎΦ 
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Chatka Noworoczna 

.ŀǊŘȊƻ ǘƻ ǎǇƻǿƻƭƴƛƱƻ ƳƽƧ ƳŀǊǎȊΦ !ƭŜ ǿ ƪƻƵŎǳ ŘƻƧǊȊŀƱŜƳ ŎƘŀǘƪťΦ bƛƪƻƎƻ ǿ ƴƛŜƧ ƴƛŜ ȊŀǎǘŀƱŜƳ ŀƭŜ 
ȊƻōŀŎȊȅƱŜƳ ǏƭŀŘȅ ǇǊƻǿŀŘȊŊŎŜ ǿ ŘƽƱΦ 5ƭŀǘŜƎƻ Ǉƻ ȊǊƻōƛŜƴƛǳ ȊŘƧťŏ ǊǳǎȊȅƱŜƳ Ȋŀ ǘȅƳƛ ǏƭŀŘŀƳƛΦ 5ƻǇƛŜǊƻ 
ǘŜǊŀȊ ŘƻǏǿƛŀŘŎȊȅƱŜƳ Ŏƻ ǘƻ ȊƴŀŎȊȅ ƳƻƪǊȅ ǏƴƛŜƎΣ ǇƻŘ ƪǘƽǊȅƳ ǳƪǊȅǘŜ ǎŊ ǊƽȍƴŜ ŎƛŜƪƛ ǿƻŘƴŜΦ /ƻ ŎƘǿƛƭť 
ǿǇŀŘŀƱŜƳ ǏƭƛȊƎƛŜƳ ǿ ǇƻǿǎǘŀƱŜ ǇƻŘ ǏƴƛŜƎƛŜƳ ƧŀƳȅ ƛ ŀƭōƻ ƭŊŘƻǿŀƱŜƳ Ǉƻ ƪƻƭŀƴŀ ǿ ǏƴƛŜȍƴȅƳ ōƱƻŎƛŜ 
ŀƭōƻ ȊŀƭƛŎȊŀƱŜƳ ƎƭŜōťΦ ½ŜƧǏŎƛŜ Řƻ ŘǊƻƎƛ ǘǊǿŀƱƻ ȊƴŀŎȊƴƛŜ ŘƱǳȍŜƧ ƴƛȍ ƳȅǏƭŀƱŜƳΦ tƻǿƻƭƛ ȊŀŎȊȅƴŀƱƻ 
ƻƎŀǊƴƛŀŏ ƳƴƛŜ ȊƳťŎȊŜƴƛŜΦ tƻƴƛŜǿŀȍ ȊŀŎȊȅƴŀƱ ǎƛť ȊƳƛŜǊȊŎƘ ǇƻǎǘŀƴƻǿƛƱŜƳ ǇƽƧǏŏ ŘǊƻƎŊ ǇƻŘ ƎƽǊť ǿ 
ǎǘǊƻƴť ǿƛŀǘȅ ǇǊȊȅ ŎƘŀǘŎŜ !Y¢Φ tƻƳȅǏƭŀƱŜƳ, ȍŜ ǿƛŘƻŎȊƴŜ ǏƭŀŘȅ ǊŀƪƛŜǘ ǇǊƻǿŀŘȊŊŎŜ ǿƱŀǏƴƛŜ ǿ ǘȅƳ 
ƪƛŜǊǳƴƪǳ ǳƱŀǘǿƛŊ Ƴƛ ǿťŘǊƽǿƪťΦ bƛŜǎǘŜǘȅ ǿƪǊƽǘŎŜ ƻƪŀȊŀƱȅ ǎƛť ƻƴŜ ǘȅƭƪƻ ŘƻŘŀǘƪƻǿŊ ǇǊȊŜǎȊƪƻŘŊΦ ² 
ǊƻȊƳƛťƪƱȅƳ ǏƴƛŜƎǳ ŎƻǊŀȊ ŎȊťǏŎƛŜƧ ȊŜǏƭƛȊƎƛǿŀƱŜƳ ǎƛť Ȋ ǘȅŎƘ ǏƭŀŘƽǿ ǿ ǏƴƛŜƎ ƛ ȊŀǇŀŘŀƱŜƳ ǇǊŀǿƛŜ Řƻ 
kolan. Poza tym trŀǎŀ ǿƛƻŘŊŎŀ ǇƻŘ ƎƽǊť ƴƛŜȋƭŜ ŘŀǿŀƱŀ Ƴƛ ǎƛť ǿŜ ȊƴŀƪƛΦ {ȊŜŘƱŜƳ ŎƻǊŀȊ ǿƻƭƴƛŜƧ ƛ ŎƻǊŀȊ 
ǿƛťŎŜƧ ƪƻǎȊǘƻǿŀƱƻ ƳƴƛŜ ǘƻ ǿȅǎƛƱƪǳΦ ²ƪǊƽǘŎŜ ȊǳǇŜƱƴƛŜ ƻǇŀŘƱŜƳ Ȋ ǎƛƱΦ bƛŜǎǘŜǘȅ ƴƛŜ ƳƻƎƱŜƳ ǳǎƛŊǏŏ ŎȊȅ 
ǇƻƱƻȍȅŏ ǎƛť ōƻ ǇŜǿƴƛŜ Ƨǳȍ ōȅƳ ƴƛŜ ǿǎǘŀƱ ȊŜ ǏƴƛŜƎǳΦ ½ŀǘŜƳ ŎȊƱŀǇŀƱŜƳ ŘŀƭŜƧ ǿȅǇŀǘǊǳƧŊŎ ǿƛŀǘȅΦ W 
ǇŜǿƴȅƳ ƳƻƳŜƴŎƛŜ ŘƻƧǊȊŀƱŜƳ ƧŀƪŊǏ ōƛŀƱŊ ƎƽǊƪť. GŘȅ ōȅƱŜƳ ƪƛƭƪŀƴŀǏŎƛŜ ƳŜǘǊƽǿ ƻŘ ƴƛŜƧ ȊŀǎƪƻŎȊȅƱŜƳΣ 
ȍŜ ǿƛŘȊť ǇǊȊȅǎȅǇŀƴŊ ǏƴƛŜƎƛŜƳ ǿƛŀǘťΦ Wŀƪƛȍ ōȅƱŜƳ ǎȊŎȊťǏƭƛǿȅΦ ½ŀǊŀȊ ǿƎǊŀƳƻƭƛƱŜƳ ǎƛť Řƻ ǏǊƻŘƪŀ ƛ Ǉƻ 
ȊǊȊǳŎŜƴƛǳ ǇƭŜŎŀƪŀ ǿȅŎƛŊƎƴŊƱŜƳ ǎƛť Ƨŀƪ ŘƱǳƎƛ ƴŀ ŘǊŜǿƴƛŀƴŜƧ ƱŀǿŜŎȊŎŜΦ Wŀƪ Ƴƛ ōȅƱƻ ŘƻōǊȊŜΦ /ȊǳƱŜƳ Ƨŀƪ 
ǿǊŀŎŀƧŊ Ƴƛ ǎƛƱȅΦ !ȍ ŎƘŎƛŀƱƻ Ƴƛ ǎƛť ƛǏŏ ŘŀƭŜƧΦ ¢ȅƳ ōŀǊŘȊƛŜƧΣ ȍŜ ǿ ƎǊť ƴƛŜ ǿŎƘƻŘȊƛƱ ƴƻŎƭŜƎ ǿ ǿƛŀŎƛŜΦ Co 
ǇǊŀǿŘŀ ŘȊǿƻƴƛŊŎŀ Ŏƻ ŎƘǿƛƭť ȍƻƴŀ ǇǊƻǇƻƴƻǿŀƱŀ ōȅƳΣ ǇƻŘǎȊŜŘƱ ǇǊȊŜƴƻŎƻǿŀŏ Řƻ ŎƘŀǘƪƛ !Y¢Φ ¦ȊƴŀƱŜƳ 
jednak, ȍŜ ǎȅǘǳŀŎƧŀ ƧŜǎǘ ƴŀ ǘȅƭŜ ǇƻǿŀȍƴŀΣ ƛȍ ǿƛťƪǎȊŜ ǎȊŀƴǎŜ ƳŀƳ ƴŀ ōŜȊǇƛŜŎȊƴŜ ȊŜƧǏŎƛŜ Řƻ 
WŀƎƴƛŊǘƪƻǿŀΣ ƴƛȍ ƴŀ ǇǊȊŜŘȊƛŜǊŀƴƛŜ ǎƛť ǇǊȊŜȊ ȊŀǎǇȅ Řƻ ŎƘŀǘƪƛΦ 5ƭŀǘŜƎƻ ȊŀǊŀȊ ǇƻȊōƛŜǊŀƱŜƳ ǎƛť ƛ 
ǿȅǊǳǎȊȅƱŜƳ ŘǊƻƎŊ ǿ ŘƽƱΦ ²ȅŎƘƻŘȊŊŎȅ Ŏƻ ŎƘǿƛƭť ƪǎƛťȍȅŎ ƻǏǿƛŜǘƭŀƱ ǘǊŀǎťΣ ƧŜŘƴŀƪ ƳƛƳƻ ǘƻΣ ōƛƻǊŊŎ ǇƻŘ 
ǳǿŀƎť ȊƳťŎȊŜƴƛŜ ƻǊŀȊ ŦŀƪǘΣ ȍŜ ǿŎƛŊȍ ƳǳǎȊť ƛǏŏ ǿ ǊŀƪƛŜǘŀŎƘΣ Ŏƻ ƴƛŜ ƧŜǎǘ ƭŜƪƪƛŜ ƴŀ ǎǘǊƻƳŜƧ ŘǊƻŘȊŜΣ 
ǎȊŜŘƱŜƳ ōŀǊŘȊƻ ǿƻƭƴƻΦ hǎǘǊƻȍƴƛŜ ǎǘŀǿƛŀƱŜƳ ƳŀƱŜ ƪǊƻŎȊƪƛ ǘŀƪ ōȅ ƴƛŜ ȊŀƭƛŎȊȅŏ ƪƻƭŜƧƴŜƧ ǿȅǿǊƻǘƪƛΦ 
²ȅŘƻǎǘŀƴƛŜ ǎƛť Ȋ ƧŀƳȅ Ǉƻ ƻǎǘŀǘƴƛŜƧ ȊŀƧťƱƻ Ƴƛ ŘƻōǊȊŜ ǇƻƴŀŘ ǇƽƱ ƎƻŘȊƛƴȅΦ ²ƻƭŀƱŜƳ ȊŀǘŜƳ ǳǿŀȍŀŏΣ ǘŀƪ 
ōȅ ƴƛŜ ōȅƱƻ ǇƻǘǊȊŜōȅ ŀƴƎŀȍƻǿŀƴƛŀ ƭǳŘȊƛ Řƻ ǇƻƳƻŎȅΦ /ƘƻŎƛŀȍ Ƨǳȍ ǿƛŜŘȊƛŀƱŜƳΣ ȍŜ ƳƽƧ ǎŊǎƛŀŘΣ ƎŘy 
ǳǎƱȅǎȊŀƱ Ŏƻ ȊŜ ƳƴŊ ǎƛť ŘȊƛŜƧŜΣ ȊŀƻŦŜǊƻǿŀƱ ȍƻƴƛŜ ǇƻƳƻŎ ƛ ǿȅǊǳǎȊȅƱ ǎŀƳƻŎƘƻŘŜƳ Řƻ WŀƎƴƛŊǘƪƻǿŀΣ ǘŀƪ 
ōȅƳ ƴƛŜ ǘǊŀŎƛƱ Ƨǳȍ ŎȊŀǎǳ ƴŀ ƻǊƎŀƴƛȊƻǿŀƴƛŜ ǎƻōƛŜ ǏǊƻŘƪŀ ǘǊŀƴǎǇƻǊǘǳΦ ²ƪǊƽǘŎŜ ƻŘŜȊǿŀƱ ǎƛť ŘȊǿƻƴŜƪ 
ǘŜƭŜŦƻƴǳ ƛ ǳǎƱȅǎȊŀƱŜƳ ƎƱƻǎ aŀǊŎƛƴŀΦ tȅǘŀƱ ǎƛť ƎŘȊƛŜ Ƴŀ ǇƻŘƧŜŎƘŀŏΦ ½araz zobaczyƱŜƳ ǏǿƛŀǘƱŀ ƧŜƎƻ 
samochodu. DojŜŎƘŀƱ ǇƻŘ ǎŀƳ ǎȊƭŀōŀƴ ǇǊȊȅ ƭŜǎƛŜ ƛ ǏǿƛŜŎƛƱ ǿ ƳƻƧŊ ǎǘǊƻƴť ƭŀǘŀǊƪŊΦ DŘȅ ǿreszcie 
ŘƻǘŀǊƱŜƳ Řƻ ƴƛŜƎƻ ȊƻōŀŎȊȅƱŜƳΣ ȍŜ ǎŊ Ȋ ƴƛƳ ƧŜƎƻ ǎȅƴƻǿƛŜΣ ƪǘƽǊȊȅ ŎƘŎƛŜƭƛ ȊƻōŀŎȊȅŏ ŎȊƱƻǿƛŜƪŀ 
ǿǊŀŎŀƧŊŎŜƎƻ Ȋ ƎƽǊΦ hƪŀȊŀƱƻ ǎƛťΣ ƛȍ ƻƴƛ ǿƛŘȊƛŜƭƛ ƳƴƛŜ Ȋ ŘŀƭŜƪŀΦ ²ƱŀǏŎƛǿƛŜ ǘƻ ǿƛŘȊƛŜƭƛ ƧŀƪƛŜǏ ōƱȅǎƪƛ 
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ŘƻōƛŜƎŀƧŊŎŜ Ȋ ƭŀǎǳΦ aƛŀƱŜƳ ǇǊȊŜŎƛŜȍ ƴŀ ǎƻōƛŜ ȊŀǊƽǿƴƻ ǳōǊŀƴƛŜ Ƨŀƪ ƛ ǎǇǊȊťǘΣ ƴŀ ƪǘƽǊȅŎƘ ǳƳƛŜǎȊŎȊƻƴƻ 
ǿƛŜƭŜ ƻŘōƭŀǎƪƽǿΦ ¢ƻ ƻƴŜ ŘŀǿŀƱȅ ƛƳ Ȋƴŀŏ ƎŘȊƛŜ jestem. 
  {ȊƪƻŘŀ ƧŜŘƴŀƪ ōȅƱƻ ǘǊŀŎƛŏ ŎȊŀǎΦ /ƻ ǇǊŀǿŘŀ ǿ ōǳǘŀŎƘ ƳƛŀƱŜƳ ǎǳŎƘƻ όŀƪǳǊŀǘ ǘŜǎǘƻǿŀƱŜƳ 
ȊǳǇŜƱƴŜ ƴƽǿƪƛύ ŀƭŜ ǇƻǿȅȍŜƧ ƻŎƘǊŀƴƛŀŎȊȅ ōȅƱŜƳ ƭŜƪƪƻ ǿƛƭƎƻǘƴȅΦ ¦ȊǳǇŜƱƴƛƱŜƳ ǘȅƭƪƻ ǇƱȅƴȅ ƛ ǊǳǎȊȅƭƛǏƳȅ 
Řƻ ŘƻƳǳΦ bƛŜ ƳǳǎȊť ŎƘȅōŀ ǿǎǇƻƳƛƴŀŏ Ŏƻ ǘŀƳ ǳǎƱȅǎȊŀƱŜƳΦ bƛŜǎǘŜǘȅ ŎȊŀǎŀƳƛ ƴŀǿŜǘ ƴŀƧƭŜǇƛŜƧ 
ǇǊȊȅƎƻǘƻǿŀƴŀ ǿȅŎƛŜŎȊƪŀ ƎƽǊǎƪŀ ƪƻƵŎȊȅ ǎƛť ǘŀƪ Ƨŀƪ ƳƻƧŀ ŘȊƛǎƛŜƧǎȊŀΦ L ƧŜŘȅƴŜ Ŏƻ ǿ ǘŀƪƛƳ ǿȅǇŀŘƪǳ 
ƳƻȍŜƳȅ ȊǊƻōƛŏ ǘƻ ǇǊƽōƻǿŀŏ ƳƛƴƛƳŀƭƛȊƻǿŀŏ ƴŜƎŀǘȅǿƴŜ ǎƪǳǘƪƛ ƴŀǎȊŜƧ ϦƭŜƪƪƻƳȅǏƭƴƻǏŎƛϦΣ ōƻ ƎƽǊȅ ƴƛŜ 
ǇƻȊƻǎǘŀǿƛŀƧŊ ȊƱǳŘȊŜƵΦ WŜǏƭƛ ƧŜǎǘŜǏ ǎƱŀōȅ ŀƭōƻ ƴƛŜ ǿƛŜǎȊ Ŏƻ Ǌƻōƛŏ ǿ ǘŀƪƛŜƧ ǎȅǘǳŀŎƧƛ ǘƻ ȊƎƛƴƛŜǎȊΦ ¢ŀƪŀ ƧŜǎǘ 
ǊȊŜŎȊȅǿƛǎǘƻǏŏΦ aƛ ǎƛť ǳŘŀƱƻ ǿȅƧǏŏ ŎŀƱƻ  ǘȅƭƪƻ ŘȊƛťƪƛ ƳƻƧŜƳǳ ŘƻǏǿƛŀŘŎȊŜƴƛǳΦ bƛŜ ǇƻƭŜŎŀƳ ƧŜŘƴŀƪ 
ƴƛƪƻƳǳ ƴŀǏƭŀŘƻǿŀƴƛa moiŎƘ ϦǿȅŎȊȅƴƽǿϦΦ 5ƭŀǘŜƎƻ ǇƛǎȊť ǘŜ ǎƱƻǿŀ Ƨŀƪƻ ǇǊȊŜǎǘǊƻƎťΦ 
                                                                                                                                                          

Zimowa wizyta w chatkach 
  

² ǏǊƻŘť т ƳŀǊŎŀ нлмн Ǌƻƪǳ ǿȅōǊŀƱŜƳ ǎƛť ōȅ ȊǊƻōƛŏ ȊŘƧťŎƛŀ ƪƻƭŜƧƴȅŎƘ ŎƘŀǘŜƪ Řƻ ƳƻƧŜƎƻ 
ǿȅǎǘŊǇƛŜƴƛŀ ǿ aƻƪǊȊŜǎȊƻǿƛŜΦ ½ ǎŀƳŜƎƻ Ǌŀƴŀ ǿȅǊǳǎȊȅƱŜƳ ǿ ǎǘǊƻƴť hƪǊŀƧǳΦ ½ŀƴƛƳ ǘŀƳ ŘƻƧŜŎƘŀƱŜƳ 
ƳǳǎƛŀƱŜƳ ƻǎǘǊƻ ƘŀƳƻǿŀŏΦ bŀ ŘǊƻƎť ǿǘŀǊƎƴťƱŀ ǊǳŘŀ ǿƛŜǿƛƽǊƪŀΦ YƛŜŘȅ ǇǊȊȅǎǘŀƴŊƱŜƳ ƻƴŀ ǿŎŀƭŜ ƴƛŜ 
chciŀƱŀ ȊŜƧǏŏ Ȋ ŘǊƻƎƛΦ tŜǿƴƛŜ ƭŜǇƛŜƧ ǎƛť ŎȊǳƱŀ ƴŀ ǘǿŀǊŘȅƳ ǇƻŘƱƻȍǳ ƴƛȍ ǏƴƛŜƎǳ ǿ ƭŜǎƛŜΦ  ² ƪƻƵŎǳ ŘŀƱŀ Ȋŀ 
ǿȅƎǊŀƴŊ ƛ ƳƻƎƱŜƳ ƧŜŎƘŀŏ ŘŀƭŜƧΦ ½ŀ ȊŀƪǊťǘŜƳ ǇƻƴƻǿƴƛŜ ǇǊȊŜƳƪƴťƱŀ ǇǊȊŜŘ ƳŀǎƪŊ ǎŀƳƻŎƘƻŘǳ 
ǿƛŜǿƛƽǊƪŀΦ ¢ȅƳ ǊŀȊŜƳ ǇǊŀǿƛŜ ŎȊŀǊƴŀΦ ² ƪƻƵŎǳ ŘƻǘŀǊƱŜƳ ƴŀ ǇǊȊŜƱťŎȊ ƎŘȊƛŜ ȊŀǇŀǊƪƻǿŀƱŜƳ ǎŀƳƻŎƘƽŘΦ 
½ŀōǊŀƱŜƳ ǇǊȊȅƎƻǘƻǿŀƴȅ ǎǇǊȊťǘ ƛ ǊǳǎȊȅƱŜƳ ǇǊȊŜŘ ǎƛŜōƛŜΦ tƻ ŘǊƻŘȊŜ ƻōŜƧǊȊŀƱŜƳ ǘŀōƭƛŎť ǳǇŀƳƛťǘƴƛŀƧŊŎŊ 
ǏƳƛŜǊŏ ŎŜƭƴƛƪŀ ŎȊŜǎƪƛŜƎƻ 9ŘǳŀǊŘŀ {ƛƳŀƴŀ  ǿ Řƴƛǳ нлΦлфΦмфоу ǊƻƪǳΦ tƻŘȊƛǿƛŀƱŜƳ ǘŀƪȍŜ ōǳŘȅƴŜƪ 
ƴŀƧŘƱǳȍŜƧ ŘȊƛŀƱŀƧŊŎŜƧ ǿ aŀƱŜƧ ¦ǇƛŜ ǊŜǎǘŀǳǊŀŎƧƛΦ WŜǎǘ ƴƛŊ tƻƳŜȊƴƛ .ƻǳŘŀΦ tƛŜǊǿǎȊŜ ǇƻǎƛƱƪƛ ǎŜǊǿƻǿŀƴƻ ǿ 
ƴƛŜƧ Ƨǳȍ ǿ мутл ǊƻƪǳΦ /ƘƻŘȊƛ ƻŎȊȅǿƛǏŎƛŜ ƻ ƻōŜŎƴȅ ƻōƛŜƪǘΦ tƻǇǊȊŜŘƴƛ ǎǇƱƻƴŊƱ ǿ Ǌƻƪǳ муслΦ 
  bŀƧǿŀȍƴƛŜƧǎȊȅ ƧŜŘƴŀƪ ōȅƱ ǿƛŘƻƪ ƴŀ |ƴƛŜȍƪťΦ WŀƪȍŜ ƛƴŀŎȊŜƧ ǿȅƎƭŊŘŀ ƻƴŀ Ȋ ǘŜƧ ǎǘǊƻƴȅΦ ²ƛŘŀŏ 
praktycznie wszystkie ƧŜƧ ƻōŜŎƴŜ ȊŀōǳŘƻǿŀƴƛŀΦ ½ŀǊƽǿƴƻ ǘŜ  ǎǘŀǊŜ Ƨŀƪ ƛ ƴŀƧƴƻǿǎȊŜΦ bƛŜ ōȅƱƻ ƴŀ Ŏƻ 
ŎȊŜƪŀŏΦ hōǎȊŜŘƱŜƳ ƴƻǿȅ ǿȅŎƛŊƎΣ ƪǘƽǊȅ ƳƛƳƻΣ ƛȍ ƧŜǎȊŎȊŜ ƴƛŜ ōȅƱƻ ƴŀǊŎƛŀǊȊȅΣ Ƨǳȍ ŘȊƛŀƱŀƱΦ wǳǎȊȅƱŜƳ 
ŎȊŜǊǿƻƴȅƳ ǎȊƭŀƪƛŜƳ ǿ ǎǘǊƻƴť |ƴƛŜȍƪƛΦ ²ƪǊƽǘŎŜ ƻƪŀȊŀƱƻ ǎƛťΣ ȍŜ ȊŀōǊŀƴŜ ǊŀƪƛŜǘȅ ǏƴƛŜȍƴŜ dzisiaj nie 
ǇǊȊȅŘŀŘȊŊ ǎƛťΦ |ƴƛŜƎ ƧŜǎǘ ǘŀƪ ȊƳǊƻȍƻƴȅΣ ȍŜ ƴŀ ƧŜƎƻ ǇƻǿƛŜǊȊŎƘƴƛ ǇƻǿǎǘŀƱŀ ǘȅǇƻǿŀ ǎȊƪƭŀƴƪŀΦ ¢ǊȊŜōŀ 
ōȅƱƻ ōŀǊŘȊƻ ǳǿŀȍŀŏ ōȅ ƴƛŜ ǇƻǏƭƛȊƴŊŏ ǎƛťΦ 5ƻ ǘŜƎƻ ōȅƱŜƳ ǇƛŜǊǿǎȊȅƳ ƛŘŊŎȅƳ ǿ ǘŊ ǎǘǊƻƴť ǿ ǘȅƳ ŘƴƛǳΦ 
²ƪǊƽǘŎŜ ŘƻǘŀǊƱŜƳ Řƻ ǿƛŀǘȅ ǿȅǇƻŎȊȅƴƪƻǿŜƧΦ WŜƧ ǿƛŘƻƪ ȊŀŎƘťŎƛƱ ƳƴƛŜ Řƻ ƻŘǇƻŎȊȅƴƪǳΦ ² ǏǊƻŘƪǳ 
ȊŀǳǿŀȍȅƱŜƳ ǇƻōǊǳŘȊƻƴŜ ǎȊŎȊŜōƭŜ ƴŀ ǏŎƛŀƴƛŜΦ ½ŀŎƛŜƪŀǿƛƻƴȅ ǿǎȊŜŘƱŜƳ Ǉƻ ƴƛŎƘ ƴŀ ƎƽǊťΦ hƪŀȊŀƱƻ ǎƛťΣ ƛȍ 
ǇǊȊȅƎƻǘƻǿŀƴƻ ǘŀƳ ƳŀƱŜ ǇƻƳƛŜǎȊŎȊŜƴƛŜΣ ǿ ƪǘƽǊȅƳ Ƴƻȍƴŀ ōȅƱƻ ǿ ǊŀȊƛŜ ŎȊŜƎƻ ǇǊȊŜƴƻŎƻǿŀŏΦ CŀƧƴƛŜΦ 
wǳǎȊȅƱŜƳ ŘŀƭŜƧΦ ²ƪǊƽǘŎŜ ǎƪǊťŎƛƱŜƳ ǿ ǇǊŀǿƻ ƛ ȊŀŎȊŊƱŜƳ ŎƛťȍƪƛŜ ǇƻŘŜƧǏŎƛŜ ƴŀ {ƪŀƭƴȅ {ǘƽƱΦ bƛŜ ŎƘƻŘȊƛ 
ƻŎȊȅǿƛǏŎƛŜ ƻ ǎǘǊƻƳƛȊƴť ȊōƻŎȊŀΦ /ƘƻŘȊƛ ƻ ǳǘǿƻǊȊƻƴŜ ƴŀǿŜǘ ǘǊȊȅƳŜǘǊƻǿŜ ȊŀǎǇȅ ǏƴƛŜȍƴŜ ǇƻƪǊȅǘŜ 
ƭƻŘŜƳΣ ƪǘƽǊŜ ǘǊȊŜōŀ ōȅƱƻ ǇƻƪƻƴŀŏΦ ² ƪƻƵŎǳ ƧŜŘƴŀƪ ŘƻǘŀǊƱŜƳ ƴŀ ǎȊŎȊȅǘΣ ƎŘȊƛŜ ƭŜȍŀƱȅ ǊƻȊǎȅǇŀƴŜ 
kamieƴƛŜΣ ƪǘƽǊŜ ǿ ƭŜŎƛŜ ōȅƱȅ ƱŀŘƴƛŜ ǇƻǳƪƱŀŘŀƴŜ ǘǿƻǊȊŊŎ ǎǇƻǊȅ ƪƻǇŎȊȅƪΦ ²ǊŜǎȊŎƛŜ ǿȅǎȊƱƻ ǎƱƻƴŜŎȊƪƻΣ 
ōƻ Řƻ ǘŜƧ ǇƻǊȅ ōȅƱƻ ƻǎƛŜƳ ǎǘƻǇƴƛ ƳǊƻȊǳΦ wƻȊŜƧǊȊŀƱŜƳ ǎƛť ŘƻƪƻƱŀΦ ²ƛŘƻŎȊƴƻǏŏ ŘƻǎƪƻƴŀƱŀΦ tƻŘȊƛǿƛŀƱŜƳ 
{ƴƛŜȍƪťΣ ƧŀƪȍŜ ƛƴƴŊ Ȋ ǘŜƧ ǎǘǊƻƴȅΦ ²ƛŘŀŏ ōȅƱƻ ƴŀǿŜǘ ȊŀƳŜƪ /ƘƻƧƴƛƪΦ Najgorsze to widok hotelu 
DƻƱťōƛƻǿǎƪƛ ǿ YŀǊǇŀŎȊǳΦ IŀǊƳƻƴƛƧƴȅ Řƻ ǘŜƧ ǇƻǊȅ ƪǊŀƧƻōǊŀȊ ȊƻǎǘŀƱ ǎǘǊŀǎȊƴƛŜ ƻƪŀƭŜŎȊƻƴȅ ƛ ǘƻ ƴŀ ǎǘŀƱŜΦ 
 

 
²ƛŘƻƪ ȊŜ {ƪŀƭƴŜƎƻ {ǘƻƱǳ 

²ȅƎƭŊŘŀΣ ȍŜ ƻǎƻōƻƳ ƻŘǇƻǿƛŜŘȊƛŀƭƴȅƳ Ȋŀ ƪǊŀƧƻōǊŀȊ ȊŀōǊŀƪƱƻ ǿȅƻōǊŀȋƴƛΦ  bƛŜ ōȅƱƻ Ŏƻ ŘƱǳȍŜƧ ƪŀǘƻǿŀŏ 
ǎƛť ǘȅƳ ǿƛŘƻƪƛŜƳΦ ½ŀǘŜƳ ǊǳǎȊȅƱŜƳ ŘŀƭŜƧΦ {ŎƘƻŘȊŊŎ ǿ ŘƽƱ ōȅƱŜƳ ŎƻǊŀȊ ōƭƛȍŜƧ ŎƘŀǘƪƛΦ bƛŜǎǘŜǘȅ 
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ǇƻǏƭƛȊƎƴŊƱŜƳ ǎƛť ƛ ǇƻƧŜŎƘŀƱŜƳ ƴŀ ǘȅƱƪǳ ȊōƻŎȊŜƳ ƴŀ ǎŀƳ ŘƽƱΦ {ȊŎȊťǏƭƛǿƛŜ ȊŀǘǊȊȅƳŀƱŜƳ ǎƛť ǇƻŘ ǎŀƳŊ 
ŎƘŀǘƪŊΦ WŜǎȊŎȊŜ ƴƛƎŘȅ ǘŀƪ ŜŦŜƪǘƻǿƴƛŜ ƴƛŜ ŘƻǘŀǊƱŜƳ Řƻ {ƱƻƴŜŎȊƴŜƧΦ tƻŘ ȊōƻŎȊŜƳ ȊƻōŀŎȊȅƱŜƳ ƭŜȍŊŎŜ 
ƪŀǿŀƱƪƛ ǎȊƪƛŜƱΦ ½ŘȊƛǿƛƻƴȅ ǿȊƛŊƱŜƳ ƧŜ Řƻ Ǌťƪƛ ƛ ƻƪŀȊŀƱȅ ƻƴŜ ǎƛť ōȅŏ ǇƻƪǊǳǎȊƻƴȅƳ ƭƻŘŜƳΦ /Ƙŀǘƪŀ 
ǿȅƎƭŊŘŀƱŀ ōŀǊŘȊƻ ŎƛŜƪŀǿƛŜΣ Ƨŀƪōȅ ǿǘƻǇƛƻƴŀ  ǿ ƻǘŀŎȊŀƧŊŎȅ ƧŊ ǏƴƛŜƎΦ ¢ƻ ǇƻŘ ǿǇƱȅǿŜƳ ǿȅŘȊƛŜƭŀƴŜƎƻ 
ŎƛŜǇƱŀ. 
 

 
/Ƙŀǘƪŀ {ƱƻƴŜŎȊƴŀ 

 
Chatka Puchatka 

tǊȊȅōȅǿŀƧŊŎȅ ǘǳ ƭǳŘȊƛŜ ȊōǳŘƻǿŀƭƛ ƳǳǊƪƛ ȊŜ ǏƴƛŜƎǳΦ .ȅƱŀ ǇŜǿƴƛŜ ǘŀƪȍŜ ōǊŀƳŀΣ ƧŜŘƴŀƪ Ƨǳȍ ǎƛť ǊƻȊǎȅǇŀƱŀΦ 
tǊƽōƻǿŀƱŜƳ ǎǘŊŘ ǿȅǇŀǘǊȊŜŏ ƴŀ ǇǊȊŜŎƛǿƭŜƎƱȅƳ ȊōƻŎȊǳ tǳŎƘŀǘƪŜ ŀƭŜ ƴƛŜǎǘŜǘȅ ōȅƱŀ ƻƴŀ ǎŎƘƻǿŀƴŀ Ȋŀ 
ȊŀƭŜǎƛƻƴȅƳ ȊōƻŎȊŜƳΦ ²ȅƪƻƴŀƱŜƳ ƪƛƭƪŀŘȊƛŜǎƛŊǘ ȊŘƧťŏ ƛ ǿŘǊŀǇŀƱŜƳ ǎƛť ƴŀ ǇƻǿǊƽǘ ƴŀ {ƪŀƭƴȅ {ǘƽƱΦ 
tƻƴƻǿƴƛŜ ƳǳǎƛŀƱŜƳ Ǉƻƪƻƴŀŏ ǿǎǇƻƳƴƛŀƴŜ ȊŀǎǇȅΦ ¢ȅƳ ǊŀȊŜƳ ōȅƱƻ ƻ ǿƛŜƭŜ ƎƻǊȊŜƧΣ ƎŘȅȍ ǎȊŜŘƱŜƳ ǿ 
ŘƽƱΦ !ƭŜ ƻǘƻ ƧŜǎǘŜƳ ƴŀ ǇǊȊŜƱťŎȊȅ {ƻǿƛŜƧΦ {ŎƘƻŘȊť Ȋ ƴƛŜƧ ǿ {ƻǿƛŀ 5ƻƭƛƴť ƛ ǎƪǊťŎŀƳ Řƻ Puchatki. Droga 


